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PIC32MX1/2/5 Starter Kit Information Sheet

The PIC32MX1/2/5 Starter Kit (DM320100) provides a low-cost method for the
development and testing of CAN Bus applications with PIC32MX5XX devices. This
evaluation kit includes the PIC32MX1/2/5 Starter Kit development board, a standard
A-to-B mini-USB cable for the debugger, a standard type A and micro-B USB
connectors, MCP2562 CAN bus Transceivers, a CiA DS102 compliant DB9 interface
to the CAN transceiver, three user-programmable LEDs, and three push button
switches.

Installing MPLAB® IDE and C Compilers
The MPLAB Integrated Development Environment (IDE) should be installed prior to
using the PIC32MX1/2/5 Starter Kit. While MPLAB IDE provides the assembler tools
for development, the Microchip demonstration code requires installation of a C
compiler. Microchip’s MPLAB C Compiler seamlessly integrates into MPLAB IDE.
Both the MPLAB IDE and MPLAB C Compiler are free (see the following note) and
are available for download at www.microchip.com/MPLAB and www.microchip.com/
compilers, respectively.

Microchip Demonstration Code and More Information
For the free Microchip demonstration code and more information, please visit the
PIC32MX1/2/5 Starter Kit page at: www.microchip.com. From the Design Support
menu, click Development Tools. Then, from the Starter Kits menu, click MPLAB
Starter Kit, and then click PIC32MX1/2/5 Starter Kit. From the downloads section,
select the desired device application.

Running the PIC32MX1/2/5 Starter Kit Demonstration Code
After downloading and installing the Microchip development tools, please refer to the
README.txt file in the demonstration folder for instructions on running the code.

Note: Standard Evaluation (Free) – All optimization levels are enabled for 60
days, but then revert to optimization level 1 only.

http://www.microchip.com/MPLAB
http://www.microchip.com/compilers
http://www.microchip.com/compilers
http://www.microchip.com
www.microchip.com/32bit


 

 

 

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 

mailto:sales@st-electron.ru

